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OR-RM.0012.4.5.2020 
 

Protokół Nr 1/20 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 24 stycznia 2020 r. 

     w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie 
Pan Artur Koper  o godzinie 08:00 otworzył posiedzenie komisji. W posiedzeniu 
uczestniczyło 9 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 9 członków komisji 
stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi  załącznik nr 1 niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper przedstawił porządek obrad. 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Wizytacja Szkoły Podstawowej nr 1 im. Komisji Edukacji Narodowej w Koronowie oraz 

Szkoły Podstawowej nr 2 im Jana Pawła II w Koronowie. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.            

 

2. Wizytacja Szkoły Podstawowej nr 1 im. Komisji Edukacji Narodowej w Koronowie 

oraz Szkoły Podstawowej nr 2 im Jana Pawła II w Koronowie. 

 

Po otwarciu posiedzenia komisji i stwierdzeniu kworum komisja udała się z wizytacja do 

Szkoły Podstawowej nr 1 im. Komisji Edukacji Narodowej w Koronowie oraz Szkoły 

Podstawowej nr 2 im Jana Pawła II w Koronowie. 

 

 

Ad.3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 
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Kierownik Pani Barbara Koniarska przedstawiła projekty uchwał: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  głosami 7 „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na rok 2020. 

 

Radny Pan Piotr Mitera- jeżeli są zmiany w nazwach inwestycyjnych to czy nie jest błędem 

w nazwie inwestycji w Samociążku ul. Spacerowa czy nie jest to błąd formalny? 

 

Kierownik Pani Barbara Koniarska – ustalimy to, Pani Szalska to wyjaśni. 

 

Pani Elżbieta Szalska – nie jestem autorem tworzenia haseł w budżecie. Trzeba to wyjaśnić. 

Pan proponuje to zmienić na OM Samociążek a nie jako ulica Samociążek? To trzeba 

sprawdzić.  

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  głosami 7„za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały.  

 

Pani Sylwia Klonowska pracownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Koronowie przedstawiła projekt uchwały 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu i sposobu powoływania 

i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Koronowie oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania. 

Członkowie Komisji jednogłośnie  głosami 9 „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały.  

 

Inspektor Biura Rady Pani Magdalena Wanda-Joras przedstawiła projekty uchwał: 
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Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania doraźnej Komisji 

Statutowej Rady Miejskiej w Koronowie.  

Członkowie Komisji jednogłośnie  głosami 9 „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w 

Koronowie.  

Członkowie Komisji jednogłośnie  głosami 9 „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Koronowie.  

Członkowie Komisji jednogłośnie  głosami 9 „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały.  

Pani Magda Wanda-Joras -  poinformowała członków komisji, ze w związku z petycją 

Pana Dariusza Smolińskiego przygotowany zostanie Apel w sprawie przekazania 1% 

podatku na rzecz lokalnych organizacji pożytku publicznego. 

 

Ad.4.  Sprawy bieżące komisji 

Przewodniczący Komisji Pan Artur Koper wystosował wniosek: 

W związku z realizacją planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki w 

bieżącym miesiącu, tj. w dniu 24 stycznia 2020r. wizytowaliśmy Szkołę Podstawową nr 1 im. 

Komisji Edukacji Narodowej w Koronowie oraz Szkołę Podstawową nr 2 im Jana Pawła II 

w Koronowie. 

Podczas omawiania zagadnień związanych z w/w wizytacją szkół, Komisja zwraca się z 

wnioskiem o przedstawienie przez Dyrektora Miejsko Gminnego Zespołu Edukacji w 

Koronowie Panią Ewę Chytła informacji na najbliższe posiedzenie Komisji w sprawie:  

1. Analiza demograficzna w perspektywie 5 lat dla roczników rozpoczynających obowiązek 

szkolny dla wszystkich dzieci z terenu Gminy Koronowo, 

2. Informacja dotycząca obwodów szkolnych wraz z kosztami dowozu dzieci do szkół, 
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3. Przedstawienie informacji na temat jakie firmy będą dowoziły dzieci do szkół, 

4. Przedstawienie strategii rozwoju oświaty na terenie Gminy Koronowo. 

 

Wszyscy członkowie Komisji poparli wniosek. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Artur Koper – patrząc na to co się dzieje, myślę, że 

zasadnym będzie zwołanie Komisji i zaproponowanie wszystkim dyrektorom, MGZE, 

Burmistrzom, przedstawienie sytuacji finansowej.  Myślę, że taka konfrontacja będzie nam 

potrzebna. 

 

Ad.5 Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 
Po wizytacji Przewodniczący Komisji Pan Artur Koper dokonał zamknięcia posiedzenia 

Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                         /-/  Artur Koper 


